



KENYATAAN TENDER (DOKUMEN TENDER INI DIJUAL SECARA ATAS TALIAN (ONLINE) - SILA BACA ARAHAN DENGAN TELITI)

Tender adalah dipelawa kepada kontraktor-kontraktor yang berdaftar di Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB)/PUKONSA/UPKJ/Kementerian Kewangan Malaysia dalam gred, kategori, pengkhususan dan jenis pendaftaran yang berkaitan dan yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi kerja berikut :-

Pejabat Yang Memanggil Tender	Tajuk Projek (Pembayaran)	Taraf/Jenis Pendaftaran*	Gred, Kategori & Pengkhususan/Kelas, Tajuk & Tajuk Kecil/Kelas, Kepala & Sub-Kepala	Tempat & Tarikh Dokumen Mulai Dieder	Tempat, Tarikh & Waktu Tender Tutup
CAWANGAN KEJURUTERAAN INFRASTRUKTUR PENGANGKUTAN (BAHAGIAN KONTRAK DAN UKUR BAHAN) IBU PEJABAT JKR MALAYSIA	PROGRAM MENAIKARAF BANGUNAN PEJABAT JLM SELURUH MALAYSIA i) PEJABAT LAUT PULAU TIOMAN, PAHANG (No. TENDER: JKR/IP/CKIP/DT/2021/02) Taklimat Tender adalah DIWAJIBKAN dan akan dilaksanakan secara ONLINE. Sila laksana proses saringan terlebih dahulu untuk mendapatkan pautan Taklimat Tender. Pautan akan diborikan kepada petender yang melepasi proses saringan sahaja.	BUMIPUTERA / T1	Berdaftar Dengan CIDB Perakuan Pendaftaran Kontraktor (PPK) & Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) Gred : G4 Kategori : CE Pengkhususan : CE21 Atau PUKONSA Kelas : C Kepala : I, Sub Kepala I Atau UPKJ Kelas : BX atau C Kepala : I, Sub Kepala I (Kontraktor TIDAK DIBENARKAN memohon kebenaran khas daripada CIDB atau PUKONSA atau UPKJ untuk pengkhususan bidang kerja yang ditetapkan)	SECARA ATAS TALIAN (ONLINE) Harga: RM 100.00 Tarikh Pengedaran Dokumen Tender Atas Talian: 20 April 2021 Hingga 27 April 2021	Dokumen Tender ini perlu dihantar secara fizikal di alamat berikut. Sila baca Arahan Kepada Petender dengan teliti. Peti Tender, Unit Tawaran Pusat, Cawangan Pengurusan Perolehan & Harta, Bahagian Kewangan, Tingkat Bawah, Blok A, Kementerian Kerja Raya, Kompleks Kerja Raya, Jalan Sultan Salahuddin, 50580 Kuala Lumpur. Tarikh Tutup Tender: 18 Mei 2021 Waktu: 5.00 Petang

Petender WAJIB MENGISI BORANG SARINGAN WAJIB di pautan (<https://forms.gle/4AwpXuXxu21avMkr7>) bermula dari 31hb. Mac 2021 (Rabu) hingga 2hb. April 2021 (Jumaat). Hanya petender yang telah memenuhi syarat-syarat yang ditetapkan dan melepasi saringan akan disenaraipendek untuk ke proses selanjutnya.

Petender yang telah disenaraipendek akan menerima e-mel yang menyatakan nombor akaun, nama penerima, jumlah bayaran harga jualan dokumen dan kaedah bayaran. Bayaran hendaklah dibuat dalam tempoh tiga (3) hari selepas penerimaan e-mel daripada Pegawai Mengurus Tender.

Hanya petender yang LAYAK dan telah mengemukakan slip bayaran akan menerima nama pengguna beserta kata laluan atau pautan muat turun melalui e-mel untuk memuat turun Dokumen Tender daripada JCloud. Pautan kepada JCloud adalah melalui <https://jcloud.jkr.gov.my> Tempoh muat turun Dokumen Tender dari 20hb. April 2021 (Selasa) sehingga 27hb. April 2021 (Selasa).

Dokumen Tender boleh dikemukakan secara serahan tangan/kurior dengan mematuhi Prosedur Operasi Piawai (SOP) yang disediakan di dalam Arahan Kepada Potender sebelum atau pada 5.00 petang 18hb. Mei 2021 (Selasa).

Petender dinasihatkan supaya sentiasa morujuk laman sepanjang tempoh PKP/PKPB dilaksanakan untuk mengetahui sekiranya terdapat perubahan atau ralat terkini.

Kontraktor atau wakil kontraktor yang sah hendaklah sentiasa mengambil perhatian dan mematuhi langkah-langkah pencegahan COVID-19 dan penjarakkan Sosial oleh KKM dan MKN.

- * Jenis Pendaftaran:
- T1 - Syarikat yang 100% milik tempatan.
 - A1 - Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 30% dan ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah 100% warganegara.
 - A2 - Syarikat yang 100% milik tempatan ATAU syarikat tempatan yang disenaraikan di BSKL ATAU Syarikat Usahasama yang diperbadankan di Malaysia yang mempunyai pegangan ekuiti asing tidak melebihi 49% dan majoriti ahli Lembaga Pengarah, Pengurusan dan pekerja adalah warganegara.